2018年外国专家需求信息表（中文版）
	项目名称：
	海洋船舶化工涂料新产品研发

	申报日期:
	2018年2月25日

	用人单位：
	浙江省海洋开发研究院
	是否高新企业？ 否

	所属行业：
	事业单位

	所在地区：
	浙江舟山

	项目概况（用人单位基本情况、主要业务领域、项目背景情况等）：
	浙江省海洋开发研究院是浙江省海洋科技创新服务平台的主要载体，国家科技部“国际科技合作基地”的依托单位。针对国内防污涂料存在的基础材料及其关键技术严重落后的现状，研发新型防污树脂、防污剂的制备与应用技术，特别是开发环境友好型的防污剂来替代以氧化亚铜为主的防污剂配方体系，对于提升我国在海洋船舶防污涂料领域的国际科技竞争力，提高国产高端海洋船舶防污涂料产品市场占有率，促进我国海洋防污涂料产业结构调整，引领海洋防污涂料行业跨向更高层次的发展具有重要意义。

	专家需求情况（要解决的主要问题、需达到的指标参数等）：
	概述(必填)：

	
	海洋污损生物附着于船底，引起船体质量的增加和表面粗糙度的增大，由此降低了船舶的航速和操纵性，并增加燃料的损耗；增加船舶入坞维修的频率；破坏漆膜，造成局部腐蚀；导致外来物种入侵问题。涂装防污涂料是解决海洋船舶生物污损的最直接有效的方法和手段。

	
	要解决的问题（必填）：

	
	针对国内防污涂料存在的基础材料及其关键技术严重落后的现状，借鉴国外研发防污涂料的经验，从新型防污树脂、防污剂设计入手，研发新型防污树脂、防污剂的制备与应用技术，从而定向研发出满足我国海洋船舶防污要求的新型防污涂层体系。




	
	需达到的指标或参数（必填）：

	
	1、防污表征是防污技术开发中的最耗时的瓶颈。通过对防污方法的研究，许多化学信号物质如酶，激素等对海洋污损的影响，建立了有效地污损、防污的研究和表征能力。就污损测试与表征方法的交流、新方法的探索与研究的合作，可以进一步提升有关防污剂、防污涂料室内快速评价与筛选研究的水平。
2、通过利用具有防污性能的含特定官能团的海洋生物活性物筛选研究相关成果，开展防污剂的开发、选择和优化策略研究，达到开发绿色环保的天然广谱防污剂并取代目前以氧化亚铜为主的防污剂配方体系之目标。


	对专家的人选要求（专业、学位、语言、经验等）及专家来华的具体时间、期限等：
	专业：海洋生态、海洋化学信息专业方向
学位：博士  语言：英语
来华具体时间：2018年下半年或2019年。期限不限

	拟提供的薪酬待遇（年薪）：
	35-40万人名币

	拟聘专家人数及专家国别地区：
	1名、美国

	项目联系人及职务：
	陆阿定， 海洋化工室主任

	联系电话、传真：
	联系电话：0580-2299201、 传真：0580-8138921

	通信地址、邮政编码：
	浙江省舟山市新城体育路10号，浙江省海洋开发研究院

	电子邮件、网址：
	adl-hll@163.com









Request for Foreign Experts（英文版）
	Project Name：
	Marine chemical paint /new product research and development 

	Date：
	Feb.25th 2018

	Client：
	Zhejiang Marin development research institute
	Hi-tech Firm?  No

	Industry：
	Institution

	Region：
	Zhoushan，Zhejiang

	Project Information（client information, main areas of activity, project background, etc.）：
	Zhejiang marine development and Research Institute is the main carrier of Zhejiang marine science and technology innovation service platform, and the support unit of the Ministry of science and technology "international science and technology cooperation base". According to the present situation of basic materials of domestic antifouling coatings and its key technology is lagging behind in the preparation and application technology research and development of new antifouling resin, antifouling agent system, especially the development of environmentally friendly antifouling agent to replace the cuprous oxide based antifouling agent formulation system. It has great significance to enhance the international competitiveness of science and technology in the field of marine antifouling coatings in China and improve the domestic high-end marine antifouling coatings products market share, in the purpose of promoting adjustment of China's marine antifouling coatings industrial structure, leading it to the next higher  level .

	Nature of Activity Requested for Experts（Project description, assignment target, etc.）：
	Description：

	
	Marine fouling organisms attached to the bottom, causing the increase of hull quality and surface roughness, which reduces the ship's speed and maneuverability, and increased fuel consumption; increase the frequency of ship docking repair; damage to film, causing local corrosion; lead to the invasion of alien species. Coating antifouling coating is the most direct and effective   means to solve marine biological fouling.




	
	Issues to solve：

	
	According to the status of the basic materials of domestic antifouling coatings ，and its key technology is lagging behind,。This project draw on experience of foreign R & D antifouling coatings , starting from the novel antifouling resin, antifouling agent design, preparation and application technology research and development of new antifouling resin, antifouling agent, so as to meet the new development orientation of antifouling coating system of China's marine antifouling requirements.



	
	Statistics & Data：

	
	1. Antifouling characterization is the most time-consuming bottleneck in the development of antifouling technology. By studying the methods of antifouling and the influence of many chemical signal substances such as enzymes and hormones on marine fouling, we have established effective research and characterization capabilities for fouling and antifouling. The cooperation between fouling test and characterization methods and exploration and research of new methods can   improve the level of research and rapid assessment  of antifouling coatings.
2, with a specific functional group containing marine bioactive compound antifouling performance of screening related research results, by carrying out anti fouling agent development, selection and optimization strategy, to develop the green natural broad-spectrum antifouling agent and to replace the current main anti- pollution agent formula of cuprous oxide target system.



	Expert qualification required（Professional, degree，language, experience, etc）and assignment target date, duration and location：
	Major: marine ecology, marine chemical information 
Degree: Doctor language: English
Time to China: the second half of 2018 or 2019. No time limit

	Proposed Annual Payment for Experts（USD）:
	55,000-63,000$-

	Number of Experts Required and which country experts is from：
	1, United States


	Contact Person and Position：
	Ading,Lu 
Director of the marine chemical industry

	Telephone and Fax：
	Tel：0580-2299201、 Fax：0580-8138921

	Post Address and Post Code：
	10 Xincheng Sports Road, Zhoushan, Zhejiang Province, Zhejiang marin development and Research Institute

	E-mail and Web：
	adl-hll@163.com



2018年外国专家需求信息表（中文版）
	项目名称：
	电动汽车无线充电系统

	申报日期:
	2018-2-24

	用人单位：
	中紫能源科技（舟山）有限公司
	是否高新企业？否

	所属行业：
	新能源

	所在地区：
	浙江舟山

	项目概况（用人单位基本情况、主要业务领域、项目背景情况等）：
	中紫科技是由国内外精英团队建立的一家专注于无线充电领域的应用产品的研发及销售的公司。公司研发且拥有一系列无线充电专利技术，是国内最早将无线充电技术与汽车结合的公司，也是参与制定国家汽车无线充电标准的企业之一。
中紫科技集合高端人才，将新能源开发、应用与生活紧密结合，构建新能源产业链。除新能源整体产品外，还针对未来市场着力研发无线充电技术，产品包括汽车无线充电桩、无线充电智能家居、手机无线充电与手机快充技术等。
中紫科技无线充电桩可用于汽车无线充电，也可根据需求改装成能够替机器人、工厂AGV或者电动巴士充电的相关设备。整个系统由底面充电端和车载接收端组成，采用平铺式放置，无需下车即可对汽车进行充电。公司已与某整车厂达成战略合作，以前装的方式为该厂最新生产的新能源汽车配备无线充电系统。
在无线充电技术上，磁共振技术和电磁耦合技术各有所长，中紫能源目前已完全掌握了这两种技术。例如，中紫能源在磁共振式产品的开发上，已有很多的成功应用案例，并从技术上做到了距离最远，充电效率最高可达到92%。

	专家需求情况（要解决的主要问题、需达到的指标参数等）：
	概述(必填)：

	
	新能源汽车无线充电桩;多点阵、远距离以及大功率无线充电解决方案。

	
	要解决的问题（必填）：

	
	（1） 实现大批量量产；
（2） 实现无线充电市场分额的扩大化；
（3） 减少成本，使受众接受，形成广普市场；
（4）持续AI技术开发，开拓更多领域。

	
	需达到的指标或参数（必填）：

	
	针对复杂产品多层次、多冲突、多迭代的协同开发特点,提出一种基于指标参数依赖关系网络动态响应的复杂产品研发流程模型。
探讨指标参数之间依赖关系的分析方法。实现项目矩阵组件与器件之间的关联度的制造与安排。有效协同技术开发以及工程制造的流程安排，供应链制造的标准化。
针对研发难点，数据模型磁场模拟的设计，有效解决以及开发出更适应市场化的产品。

	对专家的人选要求（专业、学位、语言、经验等）及专家来华的具体时间、期限等：
	专业：电子电力、数学、计算机 
学位：博士
语言：中文、英文
经验：2年及以上工作经验

	拟提供的薪酬待遇（年薪）：
	5万美金/年

	拟聘专家人数及专家国别地区：
	不限

	项目联系人及职务：
	曾明树CEO

	联系电话、传真：
	17710129108

	通信地址、邮政编码：
	

	电子邮件、网址：
	ming@ziermotors.com







Request for Foreign Experts（英文版）
	Project Name：
	EV Wireless Charging System

	Date：
	2018-2-24

	Client：
	Zhongzi Nengyuan Science and Technology（Zhoushan）Co.,Ltd
	Hi-tech Firm?  negative

	Industry：
	Green Energy

	Region：
	Zhoushan Zhejiang Province

	Project Information（client information, main areas of activity, project background, etc.）：
	Zhong Zi Technology was founded by a group of wireless charging experts and the first company combined wireless charging technology and EV charging in China.
Zhong Zi has developed a series of wireless charging technology and owned many patents, it is also an active member of IEC and China’s Standard  EV Wireless Charging Commission.
Aiming to build new  energy ecosystem, Zhong Zi integrates new energy development and application and applies modern technology to people’s daily life.Zhong Zi has developed many wireless charging products,which includes EV wireless charging unit,wireless charging home application,  wireless charging phone shell and fast wireless charging technology etc.
The wireless charging solution also can serve robot, AGV, electric bus and other relevant devices. The whole system is composed of two units,the receiving unit and transmitting unit. Zhong  Zi has reached strategic partnership with a tier-one carmaker
In terms of wireless charging technology, Zhong Zi has applied induction and resonance in many cases successfully and the efficiency reaches 92%

	Nature of Activity Requested for Experts（Project description, assignment target, etc.）：
	Description：

	
	EV wireless charging device; long-distance wireless charging solutions for multiple devices, high-power wireless charging solution 

	
	Issues to solve：

	
	（1） realizing mass production
（2） enlarging market share
（3） cost control and products  popularization 
（4） AI development

	
	Statistics & Data：

	
	As to the complex products, Zhong Zi has built a R&D progress model which can dynamically adjust the index  parameter 
Method for Indicator Parameter Dependency Analysis. This method could  achieve the correlation between the project matrix components  and the manufacture and arrangement of products.
As to R&D difficulties,a  magnetic field data model is built to solve related problems.

	Expert qualification required（Professional, degree，language, experience, etc）and assignment target date, duration and location：
	major：electronics, math, computer science
Degree：doctor
language：Chinese  English 
Experience：over two years work experience

	Proposed Annual Payment for Experts（USD）:
	annual salary:$50,000

	Number of Experts Required and which country experts is from：
	Unlimited

	Contact Person and Position：
	曾明树（Zengmingshu）CEO

	Telephone and Fax：
	
17710129108

	Post Address and Post Code：
	

	E-mail and Web：
	ming@ziermotors.com




